

Print ISSN 2075-0862
 Online ISSN 2658-350X
 Индекс Роспечати 37150
 Включен в Перечень ВАК (№ 1035)

ИДЕИ И ИДЕАЛЫ

НАУЧНЫЙ ЖУРНАЛ

2022, Том 14, № 4 ВЫХОДИТ ЕЖЕВАРТАЛЬНО

Часть 2

СОДЕРЖАНИЕ

Мировая экономика

<i>Г.И. Ханин.</i> Экономические последствия СВО и западных экономических санкций	259
<i>Цзиминь Чи, Чунян Чжэн, Хаосян Тан.</i> Создание стабильной финансовой системы с целью укрепления совокупной мощи государства (на примере Китая)	283
<i>К.В. Деканова.</i> Развитие независимого финансового консультирования частных инвесторов: анализ отечественного и зарубежного опыта.....	300

Экономическая теория

<i>Е.А. Ерохина.</i> Институциональные трансформации и проекты развития Арктики и Севера: опыт экспертизы проектов человеческого развития этносоциологами Новосибирского научного центра	315
<i>А.И. Ковалёв, Е.В. Тюнокова, Н.А. Щетинина.</i> Теоретико-методологические аспекты и прикладные особенности стратегического планирования развития регионального туризма.....	337
<i>Е.А. Корольков.</i> Минимизация издержек: философско-методологический анализ.....	351

Теория и история культуры

<i>К.М. Курлена.</i> В поисках пределов музыки: каков он, инвариант музыкального искусства?.....	369
<i>Н.А. Венков.</i> Культура эпохи Петра I с позиции концептуального искусства.....	386

Аналитика духовной культуры

<i>П.А. Ореховский, В.И. Разумов.</i> Нарциссизм: вариации на тему (к итогам дискуссии)	401
---	-----

Философская аналитика языка

<i>Е.И. Спешилова.</i> Проблема референции имен собственных: дескриптивный и каузальный подходы.....	416
--	-----

Человек в культуре

<i>А.В. Бардаков, П.В. Ломанов.</i> Проблема восприятия понятия «толерантность» в российском культурном пространстве.....	431
<i>С.Л. Григорьев.</i> Антропологические и аксиологические эффекты распространения экранных технологий в культуре.....	453
<i>Е.И. Васильева.</i> Игра как культурная форма социализации и инкультурации российской молодёжи: история и современность (на примере Владивостока)	470

<i>Информация для авторов</i>	482
-------------------------------------	-----

Print ISSN 2075-0862
 Online ISSN 2658-350X
 Index of Rospechat' - 37150
 Included into the list of the Supreme
 Certification Commission of Russian Federation (№ 1035)

IDEAS AND IDEALS

SCIENTIFIC JOURNAL

2022, Volume 14, Issue 4 PUBLISHED QUARTERLY

Part 2

CONTENTS

World Economy

<i>Grigory Khanin.</i> Economic Consequences of the Special Military Operation and Western Economic Sanctions	259
<i>Jimin Chi, Chongyang Zheng, Haoxiang Tang.</i> Creating a Stable Financial System to Strengthen the Aggregate Power of the State (On the Example of China).....	283
<i>Ksenia Dekanova.</i> Development of Independent Financial Advice to Private Investors: Analysis of Russian and Foreign Experience	300

Economic Theory

<i>Elena Erokhina.</i> Institutional Transformations and Development Projects in the Arctic and the North: Expertise of Human Development Project Examination by Ethnoscienologists of the Novosibirsk Scientific Center.....	315
<i>Alexander Kovalev, Elena Tyunyukova, Natalia Shchetinina.</i> Theoretical and Methodological Aspects and Applied Features of Strategic Planning of Regional Tourism Development	337
<i>Evgeniy Korolkov.</i> Cost Minimization: Philosophical and Methodological Analysis	351

Theory and History of Culture

<i>Konstantin Kurlenya.</i> In Search of the Limits of Music: What Is the Invariant of Musical Art?	369
<i>Nikita Venkov.</i> The Culture of Peter the Great's Era in Terms of Concept Art.....	386

Analytics of Spiritual Culture

<i>Petr Orekhovsky, Vladimir Razumov.</i> Narcissism: Variations on a Theme (To the Results of the Discussion).....	401
---	-----

Philosophical analysis of the Language

<i>Elizaveta Speshilova.</i> On Reference of Proper Names: Descriptive and Causal Approaches	416
--	-----

Man-and-Culture

<i>Andrey Bardakov, Pavel Lomanov.</i> The Problem of the Perception of the "Tolerance" Concept in the Russian Cultural Space	431
<i>Sergey Grigoryev.</i> Anthropological and Axiological Effects of the Spread of Screen Technologies in Culture.....	453
<i>Ekaterina Vasileva.</i> The Game as a Cultural Form of Socialization and Inculcation of Russian Youth: History and Modernity (On the Example of Vladivostok)	470

Information of Contributors.....	482
---	-----